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Abstract (en)
The sheath consists of a sleeve (1, 1') having an interruption or gap (4, 4'). The sleeve (1, 1') is sewn to a flexible reinforcement (3', 3") intended for
gripping and retaining the truncheon or pistol. The pistol sheath, having the front part (4') open to make it possible to remove the pistol (11) from the
sheath forwards, is equipped with means for releasing the safety catch (14) automatically during said removal from the sheath. <IMAGE>

Abstract (fr)
La gaine consiste en un manchon (1,1") présentant une solution de continuité ou fente (4,4"). Le manchon (1,1') est cousu sur une armature
flexible (3',3"), destinée a pincer et maintenir la matraque ou le pistolet. La gaine pour pistolet, présentant la partie avant (4') ouverte permettant le
dégainement du pistolet (11) vers I'avant, est pourvue de moyens d'enlévement de la slreté (14) automatiquement lors dudit dégainement.
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